
Valtuustoaloite parkkipaikkojen lisäämisestä kunnanviraston piha-alueelle 
 
Kunnanvaltuusto 22.05.2023 § 41  
  

 
Ritva Simonen jätti valtuustoaloiteen, jossa hän esittää, että kunnanviraston piha-alueelle 
laajennettaisiin parkkipaikkaa 5-6 autopaikalla ja lisäksi vauhditettaisiin inva-paikkojen tekemistä sekä 
merkitsemistä.  
 
Aloite kokonaisuudessaan on esityslistan liitteenä. 

 
Päätös 
 Kunnanvaltuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallituksen valmisteltavaksi. 
 
 ________ 
 
Kunnanhallitus 05.06.2023 § 167  
  
  
 

Asian valmistelija 
 hallintopäällikkö Heidi Pitkänen, heidi.pitkanen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4002 

 
Esittelijä 
 kunnanjohtaja Mikko Löppönen, mikko.lopponen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4001 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus antaa aloitteen edelleen ympäristölautakunnan valmisteltavaksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
 
Ympäristölautakunta 20.06.2023 § 74    
122/00.02.15/2023 [Valtuustoaloite parkkipaikkojen lisäämisestä kunnanviraston piha-alueelle]    

 
Ympäristölautakunta kiittää valtuustoaloitteesta. Valtuustoaloitteessa mainitut invapaikat maalataan 
pysäköintipaikoille, alueiden pysäköintiruutujen kunnostusmaalauksien yhteydessä. 

 
 Valtuustoaloitteessa mainittujen pysäköintipaikkojen puutteen osalta todetaan, että päivittäiseen 

käyttäjämääräänsä verrattuna virastotalolla on pysäköintipaikkoja riittävästi. Pidempiaikaisia 
pysäköintipaikkoja on ollut lisäksi mahdollista vuokrata naapurikiinteistöiltä tarpeen mukaan. 
Valtuuston kokousaikoina ja erilaisten tilaisuuksien aikana tilapäisten pysäköintipaikkojen määrä 
kunnanviraston tontilla on käynyt vähiin. Ekologisinta olisi, jos liikkuminen toteutettaisiin kunnan Hinku-
tavoitteiden mukaisesti yhteiskuljetuksilla eli hödynnettäisi mahdollisuutta käyttää esimerkiksi 
kimppakyytejä.  

 



 Lähitulevaisuudessa on ratkaistava kunnan omistamien kiinteistöjen tilajärjestelyjä ja pyrittävä 
löytämään kustannustehokkaita ja toimivia ratkaisuja. On mahdollista, ettei nykyinen kunnanvirasto 
palvele nykyisessä toiminnassaan kovinkaan kauaa. Mikäli pysäköintialuetta ajatellaan laajennettavan 
olisi laajennussuunta ns. Lastenpuiston suuntaan.  
 
  

 
Asian valmistelija 
 tekninen johtaja Jorma Berg, jorma.berg@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4201 
 
Esittelijä 
 tekninen johtaja Berg Jorma, jorma.berg@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4201 

 
Päätösehdotus 
 Ympäristölautakunta esittää vastauksena valtuustoaloitteeseen kunnanhallitukselle ja edelleen 

kunnanvaltuustolle, mikäli pysäköintiongelma koetaan todellisena ongelmana, kokousten ja 
tapahtumien aikatauluttamista ja siirtämistä sivistyskeskus Ahjolle. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin. 
 
 ________


